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Oświadczenie skierowane do minister zdrowia Ewy Kopacz

Szanowna Pani Minister!
Zwracam się do Pani Minister z problemem, który nurtuje mieszkańców powiatu zduńskowolskiego, ale nie

tylko. Łódzki Oddział Narodowego Funduszu Zdrowia jako jedyny w Polsce przeprowadził postępowanie
konkursowe na świadczenia zdrowotne w zakresie ratownictwa medycznego, co dało możliwość przejęcia
wykonywania świadczeń medycznych przez podmioty niezwiązane z publiczną służbą zdrowia, i tak też się stało.
Ratownictwem medycznym w Zduńskiej Woli będzie zajmowała się prywatna firma Falck Medycyna, a nie
przyszpitalne pogotowie.

Pragnę podkreślić, iż Zespół Opieki Zdrowotnej w Zduńskiej Woli wzbogacił się ostatnio o nowoczesny
ambulans oraz uzyskał dofinansowanie do zakupu dwóch karetek typu „W” i „R.” (w ramach Programu
Operacyjnego „Infrastruktura i Środowisko”, Priorytet 12.1 „Rozwój Systemu Ratownictwa Medycznego”). W tej
sytuacji niepodpisanie kontraktu z Narodowym Funduszem Zdrowia spowoduje, iż zakupiony sprzęt wysokiej klasy
pozostanie bezużyteczny, a co więcej – powstanie konieczność zwrotu dofinansowania. Ponadto istnieje uzasadniona
obawa, iż nastąpi pogorszenie obsługi społeczeństwa w zakresie ratownictwa medycznego, ponieważ prywatne firmy
najczęściej nastawione są na maksymalizację zysku i zapominają o dobru pacjenta. Czyżby to był początek
prywatnej służby zdrowia w Polsce?

Zwracam się do Pani Minister z prośbą o wyjaśnienie tej ważnej sprawy.
Z wyrazami szacunku
Przemysław Błaszczyk




